
Beantwoording vraag D66 over Waternet artikel in de pers 

Naar aanleiding van het artikel 'Einde in zicht voor falend Waternet, maar hoe het verder moet 
met het Amsterdamse water is nog onduidelijk' in Het Parool van 30 mei 2024 is in de commissie 
Bestuur door de D66-fractie de vraag gesteld: de dijkgraaf doet de uitspraak dat met financiële 
problemen naar Rijk en provincie wordt gekeken. Hoe kijken GS hiernaar? 

Wij hebben navraag gedaan bij mevrouw Sylvester, de dijkgraaf van waterschap Amstel, Gooi en 
Vecht. Zij geeft desgevraagd aan dat het niet juist is dat in het artikel de provincie wordt 
genoemd, omdat daarover niet is gesproken met de provincie en er geen afspraken over zijn 
gemaakt. 

Overigens zal het waterschap de financiële problemen zelf moeten oplossen en is er geen 
aanleiding voor een financiële bijdrage van de provincie. 

 


